
Pozdravljeni!
Poletna vročina je popustila. 

Počitnice so za nami. Dopusti se utirjajo v 
znane tirnice.

Jesen trka na vrata. Zadnja v tem 
tisočletju. Upam, da se bodo trte izkazale in 
bomo nazdravili z dobrim vinom.

Kot smo avgusta nazdravili za štiri
kilometre na novo asfaltiranih krajevnih cest. 
Saj se strinjate: “likof" spada zraven!

In če pomislim, da smo se avgusta 
kar krepko ukvarjali tudi z urejanjem novega 
vodnega črpališča v Srednjih Laknicah, s 
cesto “za zidom”, centralnim ogrevanjem v 
kulturnem domu, potem lahko stavke o 
dopustništvu mirno postavim v oklepaj.

Nič zato. Pomembno je, da se
premika,

In se!
TOM - oblazinjeno pohištvo vrača 

življenje v prostore nekdanje Iskre. Na drugi 
strani ceste se na to pripravlja Plasta iz 
Šentruperta. DOREMA je že nekaj časa v 
polnem zagonu.TOMCOMMERCE odbira 
salon na Puščavi. Oskrbovalni center 
Kmetijske zadruge dobiva končno obliko.

Seveda bi radi še več. Naj velja 
optimizem!

Tudi zaradi generacije, ki se s 
poročilom o uspehih v preteklem šolskem 
letu, predstavlja na notranjih straneh 
Mokronajzarja. Tudi zaradi lovcev, ki so v 
spomladanski akciji po okoliških hostah 
nabrali za 20 ton odpadkov, tudi zaradi 
Janeza, ki se trudi osnažiti trg, tudi zaradi 
Vorančeve poti, ki bo oktobra zakoračite v 
tretje leto, tudi zaradi Mokronaj^adaj da bo 
lahko zapisoval zgodbe C-H.spehu.

tomcommerce
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MOKRONAJZAR

IZ DELA SVETA 
KRAJEVNE SKUPNOSTI
Spoštovani krajam!
V tej rubriki vas bomo še naprej na zgoščen način seznanjali z 
delom Sveta krajevne skupnosti. Kaže, da se je način v obliki 
skrajšanih zapisnikov s posameznih sej obnesel, čeprav se zaradi 
tega določene stvari ponavljajo in so nekatere že zdavnaj rešene in 
zastarele, ko pridejo do vas. Prednost tega načina je, da omogoča 
dovolj natančen pregled nad delom Krajevne skupnosti in njenih 
organov v kronološkem smislu, kar pride prav, če vas kakšna 
zadeva posebej zanima in želite do bolj natančnih informacij.

PISARNA KS MOKRONOG 
je odprta /.a stranke: 

v ponedeljek od 16.30 do 18.00 
v sredo od 9.00 do 11.00 
v petek od 9.00 do 11.00

Oh ponedeljkih vam ho na voljo predsednik KS, g. Anton Maver. 
telefonska številka KS je 49-015

H 4. SEJA SVETA KS
je potekala 24. maja 1999. od 19. do 22.20 ure.

Prisotni: Antonija BORŠTNAR, Borut DVORNIK, 
Branko JANEŽIČ, Jože KOPINA, Franci KOS, 
Anton MAVER, Peter MIKEC, Zvonko 
PRESKAR, Anka ZAJC in Alojz ZORC.
Opravičili so se Janez BREGANT, Peter DEU in 
Adolf URBIČ.
Ostali prisotni: Alojz GREGORČIČ in Ivan VOVK 
- občinska svetnika, Mojca VOVK, tajnica KS, 
Slavko ŽNIDARŠIČ, računovodja KS.
Sejo je vodil predsednik sveta Anton MAVER.

DNEVNI RED
1. Pregled in izvršitev sklepov 3. seje
2. Obravnava vlog in dopisov
3. Razno

1. Pregled sklepov 3. seje.

1. Komisija za izgradnjo enostranskega pločnika za 
pešce ob regionalni in lokalni cesti je naročila 
dopolnitev projektne dokumentacije. Dolenjski 
projektivni biro Novo mesto je potrebno podrezati, 
da ne bodo zavlačevali.

2. Za postavitev oglasnih panojev po vaseh, bo 
komisija izbrala najugodnejšega ponudnika.

3. Komisija za sanacijo peskokopa Ostrožnik je 
določila lokacijo za postavitev žične ograje. 
Postavili jo bodo tamkajšnji gasilci. Ni odveč 
dodatno opozorilo, da morajo biti vsa dela izvedena 
v skladu s sanacijskim načrtom.

4. Dodatno pojasnilo v zvezi z najemnino mrliške 
vežice: za naročnike iz drugih krajevnih skupnosti 
je najemnina dražja za 2.000 sit.

5. 13. aprila 1999 si je cestni inšpektor ogledal 
cesto "za zidom" in izdal sklep, da se cesta odpre za 
prvotni namen. Pridobiti pa je potrebno soglasje 
lastnikov sosednjih parcel. Za to bo poskrbel S.
vr7 »| V • VŽnidaršič.

6. 25. maja bo v trebanjski Komunali sestanek zara
di vodne vrtine v Srednjih Laknicah. Sestanka se 
bodo udeležili Lindič, Žnidaršič in Kos.

Obč. svetnik Vovk je poročal, daje na seji 
občinskega sveta postavil vprašanje zaradi sofinan
ciranja vodovoda. Dobil je odgovor, da se v 
občinskem proračunu ne more zagotoviti nobenih 
sredstev, dokler ne bo znan upravljalec vodovoda.

7. Iz pip mokronoškega vodovoda občasno še 
vedno priteče umazana voda. Do tega prihaja pred
vsem zaradi preklaplanja na dotok iz zajetja Bačje 
(na primer, kadar za več ur zmanjka elektrike). 
Predlog krajevne skupnosti, da bi ob črpališču 
postavili agregat, je Komunala zavrnila z 
utemeljitvijo, da v bližini vira pitne vode ne sme 
delovati naprava na naftni pogon. Obenem so sve
tovali, da bi zadevo rešili z izgradnjo novega rezer
voarja, seveda pa bi morali s sredstvi krajevne 
skupnosti pripraviti projektno dokumentacijo in 
zagotoviti denar za izvedbo projekta. Komunala bi 
bila pripravljena prevzeti izvajalska dela.

Svet meni, daje treba, glede na občutljivost 
problema (okužba!), k reševanju povabiti tudi 
občinski svet oziroma odbor za komunalne 
dejavnosti. Vsekakor pa bo svet KS Mokronog 
vztrajal, da se problem na tak ali drugačen način 
reši v najkrajšem možnem času.

8. 5. junija bo skozi Mokronog organizirana povor
ka starih avtomobilov. Postaviti moramo stojnico s 
propagandnim gradivom. Za organizacijo bodo 
poskrbeli Alojz Gregorčič, Borut Dvornik in Peter 
Deu.

2. Vloge in dopisi krajanov

1. PGD Sv.Rok prosi za pomoč pri nakupu novega 
vozila.
Sklep: Sredstva se dajo po dogovorjenem ključu. V 
kolikor se PGD Mokronog strinja, se lahko PGD

MOKRONAJZAR j



MOKRONAJZAR

Sv. Rok nakaže denar, ki je predviden za vsa leta 
tekočega samoprispevka. Pri dogovarjanju bo s 
strani KS sodeloval Janez Bregant.

za razširitev približno 300 m dolge ceste Sp.Priča- 
Zg. Priča. Lužarjeva ponudba je vredna 360.500 sit, 
Finčeva 315.000 sit.
Sklep: KS bo za razširitev ceste prispevala 100.000 
sit.2. Društvo vinogradnikov Šentrupert prireja prire

ditev "Cviček 99". Ob tej priložnosti bodo izdali 
tudi bilten z reklamnimi oglasi.
Sklep: KS naroči oglas za 14.000 sit.

10. Športno društvo Mokronog prireja 9. prvenstvo 
Dolenjske v tenisu. Krajevno skupnost prosijo za
100 000 sit

3. Radio Max Trebnje je poslal ponudbo za sodelo
vanje. V dnevnih obvestilih bi brezplačno objavljali 
informacije o dogajanju v krajevni skupnosti.

Sklep: Odobreno.

3. Razno
Obsežnejše, 15 minutne predstavitve dogodkov 
oziroma aktivnosti pa stanejo 18.000 sit in 6,5% 
prometni davek.
Sklep: Z radiom Max pogodbe ne bomo sklenili. O 
potrebah radijskega informiranja se bomo odločali 
sproti in za konkretne primere.

L Predlogi občinskim svetnikom:
Odbor za prostor, komunalno in prometno 

infrastrukturo predlaga občinskemu svetu znižanje 
sredstev za krajevne ceste za 1,2 mio sit.
Po razpravi, v kateri so sodelovali Vovk, Gregorčič, 
Maver, Kos in Zajčeva je bil sprejet 
sklep: Občinski svet z dopisom obvestimo, da se 
nikakor ne strinjamo s predlagano višino sredstev, 
ki so po predlogu proračuna namenjena KS 
Mokronog. Dopis pošljemo v vednost tudi članom 
občinskega sveta iz KS Mokronog.

4. Ponudbe za čiščenje mokronoških ulic so poslali 
Komunala Trebnje, Luzar iz Škocjana in podjetje 
Piletič iz Škocjana.
Sklep: S predstavnikom podjetja Piletič in 
g.Luzarjem opraviti razgovor. Zadolžena Anton 
Maver in Tončka Borštnar.

2. 27. Maja bo seja izvršnega odbora Združenja za 
ustanovitev lastnih občin. Hkrati bo organizirana 
tudi tiskovna konferenca. Seje in konference se bo 
v imenu KS udeležil g. Alojz Gregorčič.

5. G. Benjamina Miklavčiča je treba opozoriti naj 
pospravi omet, ki ga je odložil na neprimernem 
kraju.

6. Ga. Jana Kovačič se je pritožila na gradnjo ceste 
Ribjek-Pugled-Straža. Komisija si je sporno zadevo 
skupaj s Kovačičevo ogledala in sklenila, da se 
izdela 28 m dolg odtok za meteorne vode. K temu 
bo KS prispevala cevi.

3. Kot najugodnejši ponudnik je bil za montažo 
centralnega ogrevanja v kulturnem domu izbran 
Janez Grabnar. Odobrenih 1 mio sit nam bo 
Ministrstvo za kulturo nakazalo po opravljenem 
delu.

7. G. Šere iz Ribjeka seje pritožil, ker je bilo pri 
gradnji ceste odvodnjavanje hudourniških voda le 
delno urejeno. KS prosi za cevi.
Sklep: KS ne bo prispevala cevi, zaprosila pa bo 
VGP Novo mesto, da opravijo skupni ogled in 
najdejo strokovno rešitev. Gospod Šere naj tudi 
preneha z zasipavanjem.

4. Prostori KS in oprema že nekaj let niso pro
tipožarno zavarovani.
Sklep: računovodja Žnidaršič naj sklene pogodbo z 
najugodnejšo zavarovalnico.

5. Minulo zimo so posamezniki opravili 308 ur 
pluženja. Za ceno se bomo dogovorili kasneje, ko 
bomo zvedeli za ceno v sosednjih krajevnih skup
nostih.8. Prebivalci Slepška so zaprosili za dokončanje 

kanalizacije od Savška do kapelice, v skupni 
dolžini 33 m.
Sklep: KS bo plačala cevi (Č 30 cm) ter 4 vreče 
cementa.

6. Društvo upokojencev bi rado v svojem domu 
napeljalo centralno ogrevanje.
Sklep: Odobri se 200.000 sit.

9. Jože Luzar in Kazimir Fine sta poslala predračun 7. Mokronoška fara je pred pomembno obletnico,
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ki jo namerava župnijski urad primerno proslaviti. 
Za dogovor okrog morebitnega sodelovanja sta 
pooblaščena A. Maver in S. Peček.

dela pločnikov (v približni dolžini 50 m) od bodoče 
trgovine Kmetijske zadruge do križišča pred 
Doremo.

8. Krajevna skupnost nima svojega praznika. 
Kazalo bi ga osmisliti.

3. Ob rekonstrukciji ceste Dol Laknice-Trščina, ki 
jo izvaja KS Tržišče, se hkrati uredijo zemeljska 
dela tudi na spodnjem delu trase, ki sega na območ
je naše KS. Dela, ki jih bo izvedlo gradbeništvo 
Luzar, bodo stala približno 500.000 sit

4. Na cesti Dol. Laknice-Dvanajščak-Gorenc se 
pripravi makadamski ustroj (navoz materiala, 
grediranje, valjanje). Vrednost del je približno 
200.000 sit. Izvedba: Gradbena mehanizacija 
Gregorčič in Cestno podjetje Novo mesto.

9. Borut Dvornik je opozoril na zanemarjeno šolsko 
igrišče. Upravljalec igrišča je občina Trebnje, zato 
je zanj odgovorna in mora zagotoviti tudi sredstva 
za obnovo.

10. Pri Zvonetu Novaku na Belem Griču ter na 
izhodu iz Majcnove ulice v Mokronogu je treba 
postaviti ogledalo. Nujno! Opozorilo za postavitev 
je treba poslati Cestnemu podjetju.

5. V mesecu avgustu je bilo asfaltiranih približno 4 
km krajevnih cest (Slepšek, Gorenje Laknice in 
Straža-Ribjek-Pugled-Brezovica) v skupni vred
nosti 32 mio sit. Natančnejše poročilo bomo 
pripravili za naslednjo številko Mokronajzarja.

11. Ob semanjih dnevih je treba postaviti dva pre
mična zabojnika. En zabojnik bo stal pri Tepšičevi 
hiši, drugi pri vhodu v Ulico talcev. Istočasno je 
treba nabaviti še dve posodi za smeti.

12. Se naprej je treba vztrajati pri iskanju možnosti 
za zaposlitev enega delavca preko javnih del za ure
janje Mokronoga in okoliških naselij. Odgovoren 
predsednik sveta.

6. Mravljica s.p. Ostrožnik bo 28. 8. organizirala 
otroški Živ-žav. KS bo za prireditev prispevala 
20.000 sit.

7. Tragična usoda je posegla v življenje našega kra
jana Franca Šereta. KS mu je kot pomoč namenila 
30.000 sit.■1 5. SEJA SVETA KS

je potekala 23. avgusta 1999. od 19. do 21,15 ure

Prisotni: Antonija BORŠTNAR, Borut DVORNIK, 
Branko JANEŽIČ, Franci KOS, Anton MAVER, 
Peter MIKEC, Zvonko PRESKAR, Adolf URBIČ, 
Anka ZAJC in Alojz ZORC.
Opravičila sta se Peter DEU in Jože KOPINA.
Ostali prisotni: Ludvik JERMAN, občinski svetnik 
in računovodja KS Slavko ŽNIDARŠIČ.
Sejo je vodil predsednik sveta Anton MAVER.

DNEVNI RED
1. Pregled in izvršitev sklepov 4. seje
2. Izvrševanje plana KS
3. Razno

8. Nasutje in ureditev poškodovanih bankin kra
jevnih cest bo opravilo podjetje Gradbena meha
nizacija Gregorčič.

9. Pokopališka uprava Mokronog naj do 15. okto
bra uredi vhod v mokronoško pokopališče. Posekati 
je treba tudi brinov grm v kotu pokopališča. Za 
izvedbo je odgovoren g.Jože Novak.

10. Na upravni enoti v Trebnjem je potrebno pri
glasiti dela za izgradnjo pločnikov ob krajevni cesti 
Iskra-Dorema. Pri novem lastniku Iskre (TOM) je 
treba dobiti soglasje za poseg v zemljišče. 
Zadolžena tajnica KS.

SKLEPI:
1. V dvorani kulturnega doma je treba zamenjati 
vsa tri dotrajana okna. Pridobiti je treba tri izva
jalske ponudbe in izbrati najboljšo.

1 L Komunalo Trebnje je potrebno obvestiti, da dela 
na glavnem kanalizacijskem vodu (na krajevni cesti 
proti Strelovemu turnu) niso dokončana. Naj to 
opravijo čimprej. Zadolžena tajnica KS.

2. Gradbeništvu Zupančič se naroči izvedbo enega 12. Delovna skupina Maver, Peskar, Borštnar naj do
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10. 9. 1999. pripravi osnutek finančnega plana za izva
janje del v krajevni skupnosti v letih 2000 in 2001.

13. V delovno skupino za pripravo plana pluženja 
krajevnih cest v sezoni 1999/2000 so imenovani: 
Kos, Bregant, Maver. Rok za pripravo snutkaje 15.
9. 1999.

14. Na Sv.Vrhu, v Gor. Laknicah in na delih ceste 
Straža-Ribjek-Pugled-Brezovica je treba urediti in 
popraviti obcestne mulde v skupni dolžini cca 200 
m. Dela izvede Cestno podjetje Novo mesto.

15. V Pugledu je bila preko zemljišča, ki je last 
Pavla Čerčka, speljana trasa obnovljene ceste. 
Opravljena je bila odmera, treba je še urediti dostop 
s ceste na njivo.

H 2. IZREDNA SEJA SVETA KS
je potekala 21.7. 1999. od 20. do 22,10 ure.

Prisotni: Borut DVORNIK, Branko JANEŽIČ, 
Franci KOS, Anton MAVER, Peter MIKEC, Adolf 
URBIČ, Anka ZAJC, Alojz ZORC.
Opravičili so se: Tončka BORŠTNAR, Janez BRE
GANT, Peter DEU in Zvone PESKAR.
Prisotna še Alojz GREGORČIČ - obč.svetnik in 
Slavko ŽNIDARŠIČ, računovodja KS.
Sejo je vodil predsednik sveta Anton MAVER.

DNEVNI RED
1. Najetje kredita pri Cestnemu podjetju Novo 
mesto
2. Razno

SKLEPI iz točke 1.

1. Zaradi pomanjkanja finančnih sredstev, se dela 
na krajevnih cestah ne bodo mogla odvijati po 
zamišljeni dinamiki. Prednost bodo imele tiste 
trase, ki so že pripravljene, in sicer:

- Slepšek
- Gor. Laknice
- Straža-Ribjek-Pugled

2. Za asfaltiranje ceste Žalostna Gora-Brezovica ni 
dovolj denarja. Svet KS pooblašča predsednika 
Antona Mavra in računovodjo Slavka Žnidaršiča, 
da pri Cestnemu podjetju Novo mesto podpišeta 
pogodbo o kreditiranju.

SKLEPI iz točke 2.

1. V skladu z načrtom del za leto 1999 se odobri 
nabava odtočnih cevi za izgradnjo kanalizacije na 
zahodnem delu vasi Most.

2. V gradbeni odbor za dograditev vodovodnega 
omrežja Križni vrh so imenovani: Stane CAMLOH, 
kot predsednik in kot člani: Peter GORIŠEK, 
Zdravko MARN in Damjan BEVC.

3. Jože MIKEC prosi za izdajo soglasja za izvajan
je dejavnosti razreza in predelave lesa na Sv.Vrhu 
oziroma za uporabo krajevnih cest v zvezi z 
dejavnostjo.
Svet KS meni, daje vloga nepopolna, ker iz nje ni 
razvidno kolikšen bo obseg dejavnosti.

4. Z Zavodom za zaposlovanje smo sklenili pogod
bo o zaposlitvi. V sklopu javnih del bo pri krajevni 
skupnosti 6 mesecev zaposlen Vladimir Horvat. 
Vsebino in količino dela delavcu določa krajevna 
skupnost, odgovorna oseba je Janez Bregant. 75% 
stroškov za delavca bo prispeval Zavod.

5. Dela v kulturnem domu so v teku.

6. G. Osmanoviča iz Majcnove ulice se ponovno 
obvesti, naj zniža živo mejo ob izhodu na cesto na 
višino 70 cm. Če tega ne bo storil v roku 8 dni, 
bomo obvestili ustrezno inšpekcijsko službo.

7. Dolenjski projektivni biroje dokončal projektno 
dokumentacijo za izgradnjo pločnika ob krajevni 
cesti. Za pločnike ob regionalni cesti dokumentaci
ja še ni izdelana, niti ni sredstev.

8. Aktivnosti za ustanovitev lastne občine so v teku.

ČRPALIŠČE RIBJEK
V zvezi s težavami, ki so se vrstile v črpališču 
Ribjek, nam je Komunala Trebnje poslala izčrpno 
poročilo, ki ga v celoti objavljamo.

Na podlagi pridobljenega gradbenega 
dovoljenja je bil v Ribjeku izvrtan vodnjak globine 
123 metrov in zgrajeno črpališče za črpanje pitne 
vode za vodovodni sistem Mokronog. Po projektu 
smo v vrtino vgradili Grundfos potopno črpalko, s
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strani Elektra Krško pa pridobili tudi ustrezno 
soglasje št. 3700/96. Iz soglasja izhaja, da bo 
Elektro zagotavljal nazivno napetost 380 V, ki je, v 
skladu s projektom, predpogoj za normalno delo
vanje črpalke. Izveden je bil tehnični pregled in pri
dobljeno uporabno dovoljenje.

V spomladanskih mesecih so se pričele 
pojavljati na črpališču težave. Ugotovljeno je bilo, 
daje prišlo 4. 4.1999 do izpada vodopreskrbe in po 
pregledu objektov smo ugotovili, da je elektro- 
omarica uničena (vse je zgorelo!). Vzroka za 
uničenje števca in celotne omarice z varovalkami 
nismo ugotovili. Pri Elektro Krško smo naročili 
zamenjavo, ki je bila izvedena.

Nad stanjem črpališča smo bili spet pre
senečeni 19. maja 1999. Črpanje vode in distribu
cija sta se ustavili, vzdrževalec pa je ugotovil, daje 
črpalka pregorela. Črpalko smo zamenjali, pregor- 
jeno pa oddali pooblaščenemu servisu Tehnounion 
Ljubljana. Vendar težavam na črpališču še ni bilo 
konca. Tako je Elteh Kranj, izvajalec merno regu
lacijske opreme za daljinsko vodenje sistema dis
tribucije pitne vode ugotovil, da napak na njegovih 
inštalacijah ni, ugotovljeno pa je bilo, da 
ELEKTRIČNA NAPETOST OD ČRPALIŠČA DO 
REZERVOARJA PADA. Več ni bilo možno ugo
toviti. 25. maja 1999 smo poklicali tudi 
Elektroinštelaterstvo Nahtigal, ki je izvajal dela na 
objektu v skladu s projektom. Pregledal je vse ele
mente in ugotovil:

- izmerjena medfazna napetost je 300 V, 
namesto zahtevane 380 V;

- prišlo je pregrevanja varovalk in do 
pogostega samodejnega izklapljanja črpalke;

- naslednji potek dogodkov je pokazal, daje 
bil spoj - kabelski čevelj na dovodnem kablu v 
omarici v transformatorju pregret in uničen;

- napaka seje ponovila že drugič.
Pri skupnem iskanju okvare s strani našega 

vzdrževalca in vzdrževalca Elektro Krško, dne 25. 
maja 1999, pa je bilo med drugim ugotovljeno tudi 
to, da je prišlo do okvare na glavnem transforma
torju v objektu Elektra Krško.

Električni priključek od transformatorja do 
črpališča je po pogodbi izdelal Elektro Krško.

Vodovodni sistem Mokronog je koncipiran 
tako, da ima izredno majhno akumulacijo in si zato 
ne moremo privoščiti izpada črpališča.

Na našo urgenco je Elektro Krško opravilo 
testiranje sistema in ugotovilo, da obstoječi elektro 
sistem ni primeren, zato so na svoje stroške zamen

jali uničeno elektro omarico, sanirali pa so tudi 
stanje v zvezi z napetostjo v transformatorski posta
ji. S tem so napako priznali in preko zavarovalnice 
smo tudi uveljavili odškodninski zahtevek za 
črpalko.

PO ZAGOTOVILU ELEKTRA LAHKO V 
BODOČE PRIČAKUJEMO, DA V ČRPALIŠČU 
RIBJEK NE BO VEČ PRIHAJALO DO IZPADOV 
PRI NAPAJANJU.

Komunala Trebnje

NAJUSPEŠNEJŠI V 
PRETEKLEM ŠOLSKEM 
LETU

Pred nami je novo šolsko leto in vse kar z 
njim prihaja. Za učence, učitelje in starše. Ob red
nem šolskem programu bodo tudi letos potekala 
številna tekmovanja, literarni in likovni razpisi, 
Vesela šola in še kaj. V vzpodbudo vsem, ki se 
bodo, ob osvajanju obveznega programa, letos spet 
ali pa prvič odločili za več, poglejmo nekatere 
najvidnejše dosežke v minulem letu.

Posebna pozornost velja URŠKI ZAGORC, 
učenki 8.raz., kije osvojila 5 bronastih priznanj na 
tekmovanjih pri obveznih šolskih predmetih (MA, 
FI, KE, SL, ZG), srebrno priznanje v znanju 
zgodovine ter srebrno in zlato Vegovo priznanje. 
Na državnem prvenstvu za Vegovo priznanje je 
dosegla vse možne točke in osvojila L mesto. Za 
dosežen uspeh je prejela 1. nagrado Društva 
matematikov, fizikov in astronomov.

Osmošolka PETRA REGENT je bila zelo 
uspešna na literarnem področju. S svojimi prispev
ki je skozi vse leto osvajala priznanja in nagrade, 
kar štiri v državnem merilu. Lanskemu snopiču 
pesmi Podobe in šepetanja je letos dodala pesniško
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zbirko Ujete sanje. Na številnih tekmovanjih je 
osvojila 4 bronasta priznanja (KE, SL, ZG, Vesela 
šola), srebrno Cankarjevo priznanje in srebrno priz
nanje v znanju zgodovine. Postala je tudi državni 
prvak v znanju Vesele šole.

TOMAŽ JANEŽIČ je na občinskem tek
movanju "Kaj veš o prometu?" dosegel prvo mesto 
in zastopal občino Trebnje na državnem prvenstu, 
kjer se je uvrstil na 4.-5. mersto.

V osmem razredu so prejeli priznanja: 
MARIJA RIBIČ - tri bronasta priznanja (MA, KE, 
SL) in srebrno Vegovo priznanje; NINA HLEBEC - 
dve bronasti priznanji (ANG, SL) ter srebrno priz
nanje v znanju angleškega jezika (fakultativno); 
ALEKSANDRA BARBO - tri bronasta priznanja 
(KE, ZG, Vesela šola) in uvrstitev na državno 
prvenstvo v znanju Vesele šole.

Tudi sedmošolci niso zaostajali. MARTIN 
ŠTIMPFEL - 4 bronasta priznanja (KE, FI, ZG, 
Vesela šola) in srebrno ter zlato državno Preglovo 
priznanje; SIMON LAMOVŠEK - 4 bronasta priz
nanja (MA, KE, FI, ZG) in srebrno Vegovo in 
Stefanovo priznanje; BORUT JEVŠEVAR - 2 
bronasti priznanji (MA, FI) in srebrno Preglovo 
priznanje. V atletiki seje uvrstil na državno prven
stvo in dosegel 11 mesto v teku na 60 m; SIMONA 
SAM IDE - 3 bronasta priznanja (KE, ZG, Vesela 
šola) in srebrno Preglovo priznanje; PETRA 
HOČEVAR - 2 bronasti priznanji (KE, Vesela šola) 
in srebrno Preglovo priznanje; DAVID DRAGAN - 
srebrno Stefanovo priznanje; URŠKA FINC - 
bronasto in srebrno Preglovo priznanje.

Med šestošolci je PINA TRATAR prejela 3 
bronasta priznanja (MA, ZG, Vesela šola), srebrno 
Vegovo priznanje ter srebrno priznanje za znanje 
zgodovine; DAVID ŠKARJA je osvojil 3 bronasta 
priznanja (MA, ZG, Vesela šola), s prvim mestom 
na občinskem tekmovanju je prejel srebrno Vegovo 
priznanje, v znanju Vesele šole pa je osvojil naziv 
Državni prvak; ZDENKA PETERLE je na 
občinskem tekmovanju "Kaj veš o prometu?" 
dosegla 1. mesto v mlajši skupini, v atletiki pa seje 
uvrstila na državno tekmovanje in dosegla 11. 
mesto v teku na 60 m.

K doseženim uspehom učencev so svoj 
delež brez dvoma prispevali tudi njihovi mentorji. 
VERA TRATAR je pripravljala učence za tek
movanje v znanju kemije. KRISTINA BREGAR in 
JOŽE HOČEVAR sta se trudila z učenci za čim 
boljše znanje matematike. MARIJA ZAGORC in 
VESNA MAGOVEC-REGENT sta vzpodbujali k

študiju dodatne literature za Cankarjevo priznanje, 
gospa Vesna je usmerjala tudi literarni krožek. 
JOŽICA KAFERLE se je trudila pri fiziki, AMA
LIJA VITMAN je stala ob strani mladim zgodov
inarjem, FRANCI GABRIJEL je skrbel za treninge 
mladih športnikov, PRIMOŽ DULC pa je pripravl
jal učence za tekmovanje "Kaj veš o prometu?"

Iskrene čestitke vsem prizadevnim, ustvar
jalnim učencem in mentorjem ter, ne nazadnje, tudi 
vsem staršem.

Ravnateljica Marica Murene

LITERARNA DELAVNICA

Literarno delavnico je v minulem šolskem 
letu obiskovalo devet osnovošolcev. Izbirali smo 
teme, ki so jim bile blizu; razkrivali so svoje želje, 
upanja, hrepenenja, pa tudi stiske, skrivnosti... kar 
so izrazili v zgodbicah, zapisih, domišljijski prozi, 
pravljicah, ugankah, izštevankah, v malih oglasih. 
Pripravili smo 323 prispevkov. Pošiljali smo jih na 
RTV - Sobotna raglja, v Kmečki glas, Dolenjski 
list, Kekec in Ciciban. Pripovedi o škratih smo 
zbrali v drobni knjižici z naslovom Škratki, dober 
dan. Poklonili smo jo trebanjskemu vrtcu.

Posebno živahno je bilo delo pri raziskoval
nih nalogah, ki sta jih objavljali reviji Proteus in 
Gea skupaj RTV Raglja. Za raziskovalne naloge 
smo med letom dobili šest nagrad. Ob koncu leta 
sta reviji podelili še posebne nagrade za najboljše 
raziskovalne naloge. Revija Gea je prvo mesto pri
sodila petošlki MANCI HOČEVAR, ki sije že med 
letom prislužila štiri nagrade ob temah Srečanje s 
človeško ribico, Kakšne vrste oblakov poznamo, O 
narodni noši in Zdravilne rastline z imeni človešk
ih organov.

Revija Proteus pa je dodelila prvo nagrado 
MATEJI ZUPET za raziskovalno nalogo Sledi v 
zimskem gozdu.
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Za skupno raziskovalno delo z naslovom 

Zmote o živalih so bile nagrajene MATEJA 
ZUPET, LEA MAJCEN in TANJA ŠKARJA.

Dobili smo tudi pet nagrad na literarnih 
razpisih. MOJCA ABINA in LEA MAJCEN sta 
dobitnici priznanj Zveze kulturnih društev Maribor 
za literarno temo Kolo. MANCA HOČEVAR in 
MAŠA DVORNIK sta dobili nagradi za prispevka 
o železnici. MANCA HOČEVAR je bila nagrajena 
na razpisu Dolenjske banke za spis Babičina 
zapuščina.

Anica Zidar

MAVRIČNO SREČANJE
otrok sreče, miru in ljubezni

Bila je nedelja, 13. junija. Sonce se je 
poigravalo z oblaki in s svojimi žarki razveseljeva
lo mnoge otroke in odrasle, ki so se tega dne 
odpravili na Žalostno Goro.

Ura je odbila prvo popoldansko uro in naz
nanila začetek iger. Travnate bregove pod cerkvijo 
in župniščem je napolnila pisana druščina igre 
željnih otrok. Mladi iz Mokronoga, Štepanjskega 
naselja in nekateri starši so otroke vodili skozi igre 
z navodili, nasveti, smehom in pravičnim točko
vanjem. Kar dve uri in pol so imeli na razpolago za 
igranje - toda še premalo, da bi opravili vseh 30 
iger. Nakljub vsemu je bila ura kar naenkrat pol 
štirih in igre so bile končane. Sledila je razglasitev 
zmagovalcev ter podelitev težko pričakovanih 
nagrad, ki sojih bili deležni vsi nastopajoči. In žeje 
glas trobente naznanil začetek kulturnega dela. 
Povezoval ga je Jožko Mikec. Prijetno je napove
doval otroške pevske zborčke iz Črnomlja, Bohinja, 
Velikega Gabra (uprizorili so opereto Pomlad se 
prebuja) in Mokronoga. Mokronog so zastopali 
mladi talenti Lovrenc Kolenc, Lucija Žgajnar, Petra

Škarja in Matjaž Jevnikar, ki tudi že instrumental
no spremljajo domači pevski zborček.

Dogajanje je vseskozi spremljala Mira 
Dobravec, urednica mesečne revije Mavrica, ki je 
podelila posebna mavrična priznanja vsem prisot
nim veroučnim šolam: Brod-Šentvid, Drulovka- 
Kranj, Bohinj, Šoštanj, Črnomelj, Sevnica, Čatež- 
Zaplaz, Dolenja nemška vas, Šentrupert in 
Mokronog.

Ob zaključku srečanja so se udeleženci 
Mavričnega srečanja z roko v roki podali na Goro, 
v cerkev Žalostne Matere Božje, kjer so skupaj 
obhajali sv.mašo v zahvalo za letošnje šmarnice, 
veroučno in šolsko leto.

Slovo je bilo prežeto z željo po ponovnem 
snidenju.

PRVENSTVO 
DOLENJSKE V TENISU

Od 3. do 5. septembra 1999 bo na teniškem igri
šču v Mokronogu potekalo 9. odprto prvenstvo
Dolenjske za moške in ženske.
Turnir organizira Tenis klub Mokronog s pomočjo številnih 
sponzorjev: DOREMA Mokronog, TOM Mirna,
ŠPORTNIK Trebnje, VITA Trebnje, Zavarovalnica 
TRIGLAV, DOLENJSKA BANKA, OBČINA Trebnje, KS 
Mokronog, Zavarovalnica TILIA, Gostišče HRIBAR 
Trebnje, POHORJE Dob, Gostilna PRI IVKI, PLASTA 
Šentrupert, PGM Gregočič Vlado, AVTOTON Gregorčič 
Alojz, ŽAGA DEU Peter, AVTOMEHANIKA METELKO 
Silvo, BIFE POD LIPO Mokronog, MESARSTVO BIZ
JAK, MESARSTVO CVETAN, ELEKTROINŠTA- 
LATERSTVO ŠUŠTARŠIČ, KOVINOPLASTIKA ZAJC, 
BARTOG Trebnje, GRADMI Mirna, PRESAD Gabrovka, 
DANA Mirna, CNIF Fine Kazimir, KOVINOPRODAJA 
Trebnje, KLIK Ljubljana, KRKA KOZMETIKA, TEM 
Čatež, IST d.o.o. Vencelj, INTEGRAL Jurglič Ignac, PRE
VENT Mirna, RADIO MAX, MIZARSTVO ŽAGAR 
Jože, MIZARSTVO PUCELJ Franc, KAMNOSEŠTVO 
MEGLIČ Peter, KNJIGOVODSTVO MOJCA VOVK, 
Gostilna ŽLAJPAH.
Glavrii nagradi sta prispevala DOREMA Mokronog in 
TOM Mirna oziroma Mokronog.
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KOT DOBRA KNJIGA
Gospa Poldi Jevnikar je 26. junija dopolnila 

90 let. K čestitkam se pridružuje tudi Mokronajzar 
in Svet krajevne skupnosti Mokronog.

Pravi, da ji življenje ni bilo ravno naklo
njeno; pa ga ima rada. Z vso močjo je bila navezana 
na zemljo. Kadar ji je bilo težko, je šla na njivo. 
Brazde so vzele njeno skrb. Delo ji je pomenilo vse; 
ob njem še skrbi zbledijo.

V zakonu je povila tri sinove, tri krepke 
fante. Z njimi je v zelo dobrih odnosih. Skrbijo 
zanjo in pogosto so skupaj. Ničesar ji ne manjka, le 
starost noče biti sama; vedno kje ven štrli.

Vse življenje so bile z njo knjige. V njih je 
našla uteho za vse tegobe. Branje je njena največja 
slast. Ta sedanji čas ji ni všeč. Pravi, daje prazen; 
ni zaupanja, ni poštenja. Nemirni, nesrečni časi! 
Nič ne zdrsne mimo nje brez sledu. Jezi se na 
strankarske zdrahe, na vojne po svetu, na odklone 
od vseh vrednot, ki so bile od nekdaj živo zasidrane 
v ljudeh.

Živo ji teče beseda, da bi jo človek kar 
naprej poslušal. Nekaj pomirjujočega veje iz nje in 
njenih misli. Pa še nekaj občudujem pri njej: njeno 
pisavo. Kakšna lepota, čitljivost! Sprašujem se, 
kako je vse to ohranila dolga, dolga leta.

Še veliko zdravih let, teta Poldi!
Zdi se mi, daje z njo tako kot z dobro knji

go: s staranjem se pomlajuje in razcveta.

Anica Zidar

^1999
VORANCEVA POT

spet vabi na pohod

KDAJ: v soboto, 23. oktobra 1999, 
med 7. in 8. jutranjo uro.
KJE: v Mokronogu, pred gostilno DEU. 
KAM: na Pijano goro.
KAKO: peš.
IN NAZAJ: peš, z avtobusom, ali kako 
drugače.
ZAKAJ: zaradi zdravega veselja.
KDO: kdor hoče.
POSEBNOST: zadnjič v tem tisočletju.

KULTURNO DRUŠTVO 
VABI

Kulturnemu utripu kraja se z uvajanjem 
centralnega ogrevanja v dvorano kulturnega doma 
obetajo boljši pogoji. Seveda je to samo en korak, 
ki ga je vendarle treba izkoristiti. Zato KUD Emil 
Adamič vabi k sodelovanju vse, ki so se na 
kakršenkoli ustvarjalen način voljni spoprijeti s 
sedanjim mrtvilom. Začnimo se pogovarjati. 
Povejmo si, kaj bi radi.

Jeseni vas bomo v tej zvezi povabili na 
javno tribuno - lahko pa svoje ideje takoj, ko vam 
padejo na pamet, v pisni ali ustni obliki posredujete 
na krajevno skupnost ali Stanetu Pečku. Če pa 
želite prepevati v pevskem zboru, si kar takoj re
zervirajte čas ob sredah zvečer in pridite v garde
robo kulturnega doma na vaje.

Verjetno veste, da ima na Mirni sedež 
ženski pevski zbor. Pri zboru poje tudi nekaj pevk 
iz naše krajevne skupnosti. Gospe in gospodične, če 
vas zanima, prisrčno vabljene. Najnižja starost je 
14 let.
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PREDLOG 
IZ "ŠAVRGASE"

Kdo ve, kaj premoti nekatere voznike, da na 
spodnjem mokronoškem križišču izgubijo orien
tacijo in namesto proti Sevnici, zavijejo v Ulico tal
cev (Šavrgaso). Ko po sto metrih ugotovijo, da se 
asfalt pretopi v kolovoz, ki se izgublja proti gozdu, 
jezno obrnejo in s polnim plinom oddrve nazaj. Do 
sedaj so jo še vsi otroci, ki jih je kar nekaj v tej 
ulici, srečno odnesli. Tragično je pred leti končal 
edino Jupi, ki pa je bil tako in tako samo psiček (če 
sodimo po takratnem obnašanju lastnika ubijal
skega avta).

Prebivalci ulice menijo, da bi se preteča 
nevarnost lahko ublažila z znakom za omejitev 
hitrosti in z znakom "slepa ulica".

raznih odpadkov, od bele tehnike do koles, 
mopedov in avtomobilov, ki so jih odvrgli 
neodgovorni ljudje. Lovcem najlepša hvala! Vsi 
skupaj pa se zamislimo.

POZNA TRGATEV

Trgovski nakupovalni center Kmetijske zadruge 
Trebnje počasi, vendar vztrajno raste. Direktorja 
Ludvika Jermana smo spomnili na izjavo, ki jo je 
dal v prejšnji številki Mokoronajzarja, da bo 
namreč otvoritev še pred trgatvijo.

"Gospod direktor, trgatev je že tik pred zdajci!"
"Ne skrbite, še dovolj je časa."
"Smo že v septembru!"
"Ja, vem. Očitno še niste slišali za pozno trgatev, 

ki je namenjena najbolj zahtevnim sladkouscem!"
"To že, to že, "je zagodel polaskani Mokronajzar,
"upam le, da ne bodo tudi cene sladkoustniške!"

NAM JE TREBA TEGA?
Takole so zbrali k posvetu mokronoški lovci preden 
so se odpravili v hosto. In ulov: čez 20 (dvajset) ton

PLASTA

iz Šentruperta, kije odkupila stari del bivše Iskre, 
se intenzivno pripravlja za obnovo prostorov, v 
katero bo potem prenesla del svoje dejavnosti. 
Računajo, da bodo potrebovali okrog 15 delavcev.

RAZSTAVA
Arhitekt in slikar Boris Kobe je pred približno 
dvema desetletjema izpeljal zanimivo zamisel, ko 
je s slikarskim orodjem prehodil celotno bojno pot 
Gubčeve brigade. Ustavljal se je na pomembnih 
postajah, od Trebelnega, kjer je bila brigada 
ustanovljena, do Ljubljanje, kjer je brigada sodelo
vala pri osvoboditvi, in zapisoval s svojo govorico. 
Nastalo je čez sto slik. Del umetnin je razstavljenih 
v mokronoški osnovni šoli.

V soboto, 4. septembra, bodo med 9. in 
15. uro slike na ogled tudi širši javnosti.

MOKRONAJZAR Jj



MOKRONAJZAR

IZ MAJHNEGA 
RASTE VELIKO

Letos načrtuje 
Tomcommerce 
skupni promet 
v višini okoli 
600 mio SIT.
V firmi, ki bo 
še to jesen 
svoj sedež z 
Mirne 
preselila na 
Puščavo, je 
trenutno 
zaposlenih 17 
delavcev.

TOMCOMMERCE Trgovina, organizacija, mar
keting d.o.o. Mirna je firma v zasebni lasti. Registrirana 
je bila novembra 1994 z namenom organiziranja velepro
daje sedežnih garnitur TOM na slovenskem trgu. Od 
firme TOM Oblazinjeno pohištvo d.o.o. je Tomcommerce 
prevzel organiziranje potniške službe s prodajnimi 
aktivnostmi, odpreme sedežnih garnitur s prevozi in 
servisne službe. Za omenjena dela je Tomcommerce skle
nil tudi številne pogodbe z zunanjimi sodelavci. Nekaj 
tudi iz Mokronoga.

Z rastjo firme je Tomcommerce v sodelovanju s 
firmama Titro iz Nove Gorice in Remax iz Maribora 
ustanovil “svvimming pools & equipments” za Slovenijo 
z imenom Royal Dolphine in razširil svojo dejavnost tudi 
na področje prodaje bazenov in bazenske opreme. 
Tomcommerce se bo kot ekskluzivni prodajalec na 
Dolenjskem in v Zasavju aktivneje lotil tega posla z odpi
ranjem “salona pohištva in vsega za prosti čas in urejeno 
okolje” na Puščavi pri Mokronogu.

Same potrebe so narekovale tudi organiziranje 
lastnih maloprodajnih trgovin. Danes ima Tomcommerce 
salone pohištva v Krškem, Ljubljani, Novem mestu, 
Poljčanah in od 3. septembra letos še na Puščavi pri 
Mokronogu. Največji salon ima v Ljubljani, v prodajnem 
centru Chemo - BTC, hala 10, na 800 m2. V svojih petih 
salonih nudi celoten program sedežnega oblazinjenega 
pohištva TOM, dnevne in otroške sobe, spalnice in 
posteljne vložke različnih dimenzij in cenovnih razredov, 
predsobe, kuhinje in kuhinjske kote, mize in stole.

Z organiziranjem solonov pohištva in dobro ma
loprodajno mrežo je Tomcommerce pridobil zaupanje 
tudi nekaterih tujih proizvajalcev pohištva in postal 
zastopnik za prodajo njihovih izdelkov v Sloveniji.

Saloni pohištva TOM - ko postane lepo 
in udobno - dosegljivo.

.»• ODBOJKARSKI KLUB

1 MOKRONOG
Pred začetkom nove tekmovalne sezone so se odbojkaši 
pripravljali na igrišču za “BEACH WOLEY”, kjer so 
organizirali nekaj turnirjev.

B OMOTOM
..TCW

MLADI TOMOVI 
BADMINTON ISTI 
NAJUSPEŠNEJŠI V DRŽAVI
Ali smo s preselitvijo Toma v Mokronog dobili še drugo 
možnost za razcvet badmintona v tem delu Mirnske doline?

Bržkone bi kazalo narediti kar poglobljeno študijo, ki 
bi v celoti razložila fenomen hitrega razvoja badmintona na 
Mirni. Zakaj se je ta atraktivni šport “prijel” v razmeroma 
majhnem kraju, ki premore 1500 prebivalcev, z badmintonom 
pe se tekmovalno ukvarja približno 150 krajanov. Zanimivo bi 
si bilo odgovoriti tudi na vprašanje, zakaj ta športna zvrst ni po
gnala podobnih korenin v Mokronogu, čeprav je na začetku 
obstajala za to vsaj taka volja kot na Mirni.

Ključna prelomnica je bila vsekakor leta 1991, ko je 
nekaj mirnskih in mokronoških entuziastov sklenilo sponzorski 
dogovor z vodstvom mirnskega podjetja TOM, na podlagi 
katerega so tudi ustanovili istoimenski badmintonski klub. 
Tovrstno sodelovanje je namreč prav gotovo bistveno prispeva
lo k hitremu razvoju kluba in badmintona v trebanjski občini.

Razloga, daje postal TOM generalni sponzor mladih 
igralcev badmintona, sta kakor na dlani: najprej imidž bad
mintona na tujih trgih, kamor je želel Tom priti s svojimi proiz
vodi, in potem ta, da seje Tom s spodbujanjem športa pridružil 
tistim, ki soustvarjajo pogoje za zdrav način življenja in obliku
jejo privlačno in zdravo okolje za rast naše mlade generacije.

V zadnjih letih mladi igralci prevladujejo v vseh 
starostnih kategorijah. V eni tekmovalni sezoni osvajajo 
povprečno več kot deset naslovov državnega prvaka, nekateri 
igralci pa so takorekoč nepremagljivi na najmočnejših mladi
nskih tekmovanjih v Evropi. Zato tudi ne presenečajo ambi
ciozni cilji mirnskega kluba, ki načrtuje udeležbo treh igralcev 
Toma na olimpijskih igrah leta 2004, seveda ob nadaljevanju 
uspešnega sponzorskega sodelovanja s podjetjem Tom.
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BLAGOVNA ZNAMKA TOM ODSLEJ V MOKRONOGU

TO
OBLAZINJENO POHIŠTVO d.o.o.

“Biti moramo oblikovalsko uspešni in evropsko konkurenčni - udobje a la Tom”, so si v Tomu postavili 
za cilj že pred leti. Tri četrtine pohištva izvozijo. Prihodnost Mokronoga bo v marsičem odvisna tudi od 
uspeha tega podjetja.

TOM Oblazinjeno pohištvo d.o.o Mirna je 
podjetje s 120 zaposlenimi. Med njimi je tudi 15 
dosedanjih Iskrašev. Za letos načrtuje, da bo ustvaril 
11 mio DEM prometa in zaposlil 20 novih delavcev, 
predvsem šivilj.

Osnovni program podjetja je proizvodnja 
oblazinjenega pohištva, to je proizvodnja klasičnih 
sedežnih garnitur, notranje tekstilne opreme za 
počitniške prikolice ter posebnih sedežnih zof brez 
ogrodja. Posebnost programa predstavlja proizvodnja 
otroškega programa pod znamko Fantomček - gre za 
igrače, ki lahko služijo kot uporabno otroško pohištvo.

Glavni odjemalci izdelkov so trgovske hiše s 
pohištvom, svetovni trgovinski velikan IKEA in 
ADRIA MOBIL ter večje trgovske hiše z igračami, kot 
sta DUSYMA iz Nemčije in danska K.REA.

Posebno pogodbeno razmerje ima podjetje s 
firmo Tomcommerce, ki je ekskluzivni prodajalec 
oblazinjenega pohištva TOM na domačem trgu in skrbi 
za prodajo, logistiko in poprodajne aktivnosti ter gradi 
maloprodajno mrežo po Sloveniji. Delež prodaje na 
domačem trguje okoli 25%, v izvoz pa gre okoli 75% 
izdelkov podjetja.

Osnovna strategija podjetja je zasnovana na 
programu višjega kakovostnega razreda in s tem na 
zadovoljevanju najzahtevnejših kupcev. Sedežne 
garniture TOM se ponašajo s številnimi elementi in 
sestavljivostjo, kar omogoča njihovo vsestransko 
uporabnost. Novi materiali, kot so alkantara, 
mikrotkanine, souvage in nubuc usnje ter barvno usnje 
so že trdno zasidrani v proizvodnji. Posebno pozornost 
namenjajo kakovostnemu vzmetenju. Ob iskanju 
najboljših materialov in tehničnih rešitev ter 
najsodobnejših oblik za program sedežnega 
oblazinjenega pohištva TOM pa želijo doseči višjo 
kakovost tudi pri vseh udeležencih poslovnega procesa 
od delavca do kupca. Pri tem ne pozabljajo niti na 
okolje. Radi poudarjajo, da ima podjetje le v urejenem 
kraju, z visoko bivalno kulturo in s prepoznavno podobo 
možnosti uspešnega poslovanja; tudi zato je bil TOM 
že doslej vseskozi odprt v Mirnsko dolino, v kateri 
ustvarja, in je vlagal v kraje, od koder so njegovi 
delavci.

TB je izšla s sodeloyanj?jBt~t

MOKRONAJZAR, informator KS Mokronog, leto 4, St. 10., SEPTEMBER 1990.
To Številko so pripravili: Svet KS Mokronog, uredil Stane Peček, oblikoval Borut Dvornik. Odgovoren Anton Maver - predsednik Sveta KS. 

Natisnjeno v 700 izvodih, september 1999. Informator dohjjo vsa gospodinjstva brezplačno.

MOR, 'NAJIAR0


